
 
 
 
 
 
 

 

Bærum kommune 
post@baerum.kommune.no  
 
 
Dato: 07.04.2022 
 
Uttalelse til høring – helårs turveitrasé i Vestmarka (planID 2019008) 
 

Vi viser til «forslag til detaljregulering for helårs turveitrasé i Vestmarka». Frist for merknader 
er 08.04.2022.  
 
Skiforeningen er positiv til reguleringsplanen, da den legger opp til en god trasé for 
preparering av skiløyper, også når det er lite snø. Skiforeningen ser at turvalg hvor man har 
mulighet til å gå en rundløype er veldig populære turer. Den foreslåtte helårstraséen vil gi en 
mulighet til å tilby en rundløypetrasé også i de delene av skisesongen hvor det pr. i dag er for 
lite snø til å preparere dagens terrengløype. Skiforeningen vurderer en helårstrase som 
positivt både for barmarkssesongen og for skitilbudet i Vestmarka. 
 

Prepareringshyppighet 
dagens underlag 

2016/17 
Dårlige snøforhold 

2021/22 
Middels snøforhold 

2017/18 
Gode snøforhold 

Grønlandsveien til 
Svartvann 

100 % 100 % 100 % 

Terrengløype til 
Mikkelsbonn og Svartvann 

58 % 64 % 89 % 

Tabell: prepareringshyppighet utvalgte år 

 
Den planlagte helårstraséen følger i all hovedsak eksisterende skiløype. Dagens løype er en 
terrengløype, og går gjennom flere våte områder. Dette gjør at det er utfordrende å kjøre 
løyper tidlig i sesongen, når det er lite snø i terrenget og ikke frost i bakken. Det er planlagt 
restaurering av to av myrene i dagens trasé, og mer vann i myrene vil gjøre utfordringene med 
preparering i perioder med lite frost i bakken større. Det er positivt at det planlegges å legge 
om løypa utenfor disse myrene.  
 
Den foreslåtte helårstraséen vil også få en snillere høydeprofil, med færre høydemeter og 
mindre sammenhengende motbakker enn dagens tidligløype opp Grønlandsveien. 
Skiforeningen mener derfor at den foreslåtte helårsløypa vil være et godt alternativ for mange 
brukergrupper som ønsker en mindre krevende trasé til Mikkelsbonn.  
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Figur: Høydeprofil fra Vestmarksetra til Mikkelsbonn via Grønlandsveien (venstre) og terrengløypa (høyre) 

 
På sommerstid vil den nye helårstraséen gi en fin rundløypemulighet for syklister og for 
brukergrupper som ikke kan benytte stinettet, som for eksempel turgåere med barnevogn. For 
syklister er det ikke noen rundturmuligheter i Vestmarka i dag, hvor man kan sykle på turvei 
uten å møte strekk med trilling eller utfordrende stisykling. 
 
Det er stilt strenge krav i planbestemmelsene til utforming/oppbygging av turveien og til 
bevaring av natur- og kulturmiljø. Det er viktig at kommunen følger opp disse kravene i 
byggesaken, så turveien ikke får utilsiktede virkninger på naturmiljøet i Vestmarka. 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
FORENINGEN TIL SKI-IDRETTENS FREMME 
 

 
Kristine Grønlund, fagansvarlig naturforvaltning og klima 

Tlf: 47 30 06 94. E-post: kristine.gronlund@skiforeningen.no 
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